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ка", „Фрачческа да Римини", 
..Борис Годунов". рецитала на 
Р. Кабаисансиа. Какво ново сте 
записали напоследък!

- ■ Мисля, че музикантите не 
трябва да се ограничават само 
с участие в концерти и спек
такли. Много слушатели днес 
общуват със сериозната музика 
главно чрез записи, особено 
тези, които не са в близък кон
такт с големите музикални 
центрове. Затова считам за 
свои дълг да правя много фо- 
норегистрации. От най-новото 
бих посочил записите на опе
рите „Йолзнта" от Чзйкозски 
и „Каменният гост" от Дарго- 
мижски. Втората, коя*о беше 
десетилетия наред незаслуже
но забравена, поставихме на
скоро в Ьолшой театър. Стру
ва ми се, че успяхме да реели 
зираме това съвременно по 
дух и изразни средства произ 
ведение на автора на обича
ната от всички нас „Русалка".

— Какви са впечатленията 
Вя от българската музикална 
култура и пс-сп.цхзлно от Ру 
се и фестислла?

— Няма да кажа нищо ново, 
като потвърдя факта, че бъл
гарските опорни певци са сред 
водещите в света. Познавам 
добре Софийската опера, къ- 
дото се работи много интен
зивно и върху руския и запад
ния репертоар, и върху нацио 
налното творчество. Същата ат 
мосфара видях и в Русенския 
оперен театър. Хареса ми по
ете човката нз „Семьон Котко" 
с обобщеното си, общочовещ 
ко звучене. Намирам, че фести 
валът в Русе е на високо ни
во и добре организиран. В 
творческо отношение той е 
много интересен — и за спе
циалисти, и за публика — с 
това, че им дава възможност 
за срещи с различни автори, 
направления, национални шко
ли и стилове на интепретация.
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